

Date: 3 July 2022

التاريخ : 3 يوليو 2022

**SUB: Disclosure on the court verdict in relation to the fraud case**

**الموضوع: إصدار حكم محكمة الجنايات بمسقط بخصوص قضية الإختلاس**

OAB refers to its disclosure on the Muscat Stock Exchange on 22 December 2020, which disclosed that the Bank had filed a criminal complaint before the Department for Combatting Economic Crimes at Royal Oman Police for suspicion of forgery and embezzlement of approximately OMR 6 million.

بالإشارة إلى الإفصاح الذي قام به بنك عمان العربي بتاريخ ٢٢ ديسمبر ٢٠٢٠ لدى بورصة مسقط بشأن واقعة اختلاس مبلغ ما يقارب ٦ ملايين ريال عماني ، حيث تقدم البنك في حينها ببلاغ إلى شرطة عمان السلطانية ممثلة في إدارة مكافحة الجرائم الاقتصادية .

The Bank hereby announces that the Muscat Court of Appeal (Criminal Chamber) has issued its verdict on 28 June 2022 on the criminal case convicting all the accused individuals. The court has also referred the civil claims to the civil court for consideration.

ولقد أصدرت محكمة الجنايات بتاريخ 28 يونيو 2022 حكم بإدانة جميع المتهمين بالتهم المنسوبة إليهم و إحالة المطالبات المدنية إلى المحكمة المختصة. والبنك لازال يحتفظ بحقه في رفع الدعوى المدنية أمام المحكمة المختصة بالتنسيق مع شركات التأمين .

OAB reserves the right to file a civil case before the competent courts in coordination with the insurance companies and in line with the Muscat Court of Appeal's verdict.

علما بأن البنك قد استعاد المبالغ المختلسة بموجب بوليصة التأمين عن طريق شركات التأمين المؤمن لديها وقد أفصح البنك عن ذلك بتاريخ 5 يوليو 2021.

OAB would also like to clarify that in 2021, the bank had recovered the amounts in question from the insurance companies as part of the Insurance policy. This was disclosed on July 5<sup>th</sup> 2021.

وفي هذا الخصوص يتشرف بنك عمان العربي بأن يتقدم بالبالغ الشكر والتقدير إلى كافة جهات التحقيق (الادعاء العام وشرطة عمان السلطانية) على ما بذلوه من جهود مضيئة لكشف ملابسات الواقعة والتي تكللت نتائجها بالوصول إلى الفاعلين.

كما نوجه التحية للقضاء العماني الشامخ على دوره في أعلاه مبادئ العدالة وتطبيق القانون.

OAB would like to express its gratitude to the Public Prosecution, the Judiciary, and the ROP for their efforts since reporting the case in 2020.



سي بي جانيش  
الرئيس التنفيذي بالوكالة

CB Ganesh

Acting Chief Executive Officer

